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ROMÁNIA 

HARGITA MEGYE 

GYERGYÓÚJFALU KÖZSÉG HELYI TANÁCSA 

 

Ikt. Szám: 4067/2023 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

 Jelen jegyzőkönyv a 2023. december 11-én 19:00 órai kezdettel tartott, 

rendkívüli tanácsülés alkalmával került felvételre.  

Az üléselnök megállapította, hogy a Helyi Tanács összehívása a Közigazgatási 

Törvénykönyvről szóló, 2019/57-es Sürgősségi Kormányrendelet 133-as, 134-es, 135-

ös, 155-ös és 196-os cikkelyének előírásai szerint, a 2023/380-as számú Polgármesteri 

rendelkezés értelmében került összehívásra, határozatképes. 

Az ülésen a következő tanácsosok vesznek részt: 

1. Bálint Ștefan-Tibor 

2. Bálint Attila 

3. Elekes József 

4. Elekes Szabolcs 

5. Gál Katalin 

6. Jakab Attila 

7. Kovács Attila 

8. Kovács Ernő 

9. Kovács Levente 

10. Marthy Barna 

11. Mihálydeák Ervin 

12. Nagy Ervin 

13. Sajgó Rita 

14. Szabó Ágoston-Attila 

 

A gyűlésről igazoltan hiányzik Bartalis Csaba tanácsos úr. 

A gyűlésen jelen van Egyed József polgármester és Kovács Ileana-Éva, a község 

jegyzője.  

A tanácsülés teljes egészében hangfelvételre kerül. A gyűlés magyar nyelven 

zajlik.  

Az üléselnök, Sajgó Rita tanácsos asszony, miután megállapította, hogy a 

tanácsülést az 57/2019, a Közigazgatási Törvénykönyvről szóló Sürgősségi 
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Kormányrendelet előírásoknak megfelelően hívták össze, üdvözli a jelenlévőket és 

megnyitja Gyergyóújfalu Község Tanácsának rendkívüli ülését. 

 

Az írásos meghívó alapján ismerteti a tárgyalandó négy napirendi pontot egy 

kiegészítéssel: 

 

1. 81/2023-as számú Határozattervezet Gyergyóújfalu Község 2023-as 

Költségvetésének módosításáról  

2. 75/2023-as számú Határozattervezet a 63/2010-es Sürgősségi 

Kormányrendelet III. cikkelye 81 bekezdésében meghatározott maximális 

személyzeti létszámnak 10%-kal történő csökkenéséről, valamint 

Gyergyóújfalu Község polgármestere szakapparátusa Státusjegyzékének és 

Szervezeti felépítésének jóváhagyásáról 

3. 76/2023-as számú Határozattervezet a 88/2022-es számú, a csíkszeredai 

Erdészetnek a 3346/LJ/2022-es átiratával közölt famennyiség eladási 

módjának és indulási árának jóváhagyásáról szóló Határozat módosítására 

4. 80/2023-as számú Határozattervezet Gyergyóújfalu Község köztulajdonát 

képező erdőalapjából 2024-ben kitermelendő faanyag referenciaárának 

jóváhagyásáról  

Kiegészítés: 

- 77/2023-as számú Határozattervezet Gyergyóújfalu Község 2023-as 

Költségvetése IV. negyedévi végrehajtásának jóváhagyására 

 

Sajgó Rita üléselnök megkérdezi a jelenlevőket, hogy valakinek kérdése, 

észrevétele van-e a napirendi pontokkal kapcsolatban. Nincs. Szavazásra bocsátja a 

napirendi pontokat, 14 igen szavazattal a tanács megszavazza, tartózkodás és 

ellenszavazat nélkül. 

Az ülés folytatódik a napirendi pontok tárgyalásával. 

1. 81/2023-as számú Határozattervezet Gyergyóújfalu Község 2023-as 

Költségvetésének módosításáról  

Egyed József: Bugetul a fost rectificat în trei puncte, avem două surse de venit, 

50.000 de lei de la județ și 8.000 de lei pentru ajutorul de încălzire, tot prin județ. 

Modul în care îi folosim este că 110.000 de lei ar fi luați de la plata recensământului 

sistematic, la care adăugăm 50.000 de lei și 160.000 de lei sunt banii pentru asistente 

medicale în totalitate, inclusiv indemnizația de concediu. Cei 8.000 de lei vor fi 
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alocați pentru indemnizația de încălzire, iar 1.000 de lei din salariu vor fi puși la o 

altă rubrică.   ---   Három pontban módosul a Költségvetés, két bevételi forrásunk 

van, 50.000 lej jött a Megyétől és 8.000 lej a fűtéspótlékra, ugyancsak a megyén 

keresztül. A felhasználási módja 110.000 lejt vennénk el a szisztematikus kataszter 

kifizetéseitől, az mellé tesszük az 50.000 lejt és 160.000 lejből megvan a 

beteggondozók pénze teljesen, benne van a szabadságpénzük is. A 8.000 lej 

célirányosan a fűtéspótlékra megy és 1.000 lejt a fizetésről egy másik fejezetre 

tennénk.   

Sajgó Rita: Szükség van a Gazdasági szakbizottság véleményezésére.  

Kovács Attila: A Gazdasági szakbizottság pozitívan véleményezte a 

határozattervezetet.  

Sajgó Rita: Kérdezem a Tanácsot, valakinek kérdése, hozzászólása a 

határozattervezettel kapcsolatban van-e? Amennyiben nincs, kérem, szavazzanak, ki 

ért egyet, hogy a határozattervezetet ebben a formában elfogadjuk? A Helyi Tanács 

14 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül fogadta el a 

határozattervezetet. 

 

2. 75/2023-as számú Határozattervezet a 63/2010-es Sürgősségi 

Kormányrendelet III. cikkelye 81 bekezdésében meghatározott maximális 

személyzeti létszámnak 10%-kal történő csökkenéséről, valamint 

Gyergyóújfalu Község polgármestere szakapparátusa Státusjegyzékének és 

Szervezeti felépítésének jóváhagyásáról 

Egyed József: Az utolsó Kormányhatározat szerint 10%-os leépítéssel kell éljen 

minden egyes intézmény, ezért mi is be kell tartsuk ezt, három posztot javaslunk 

leépíteni, a könyvtáros posztot, a polgármester tanácsadó posztot és egy posztot a 

fejlesztési osztályról.   

Sajgó Rita: Szükség van az összes szakbizottság véleményezésére, ezért megkérem, 

véleményezzék a határozattervezetet.  

Kovács Attila: A Gazdasági szakbizottság pozitívan véleményezte a 

határozattervezetet.  

Elekes Szabolcs: A Munkaügyi szakbizottság is pozitívan véleményezte a 

határozattervezetet.  

Gál Katalin: A Szocio-kulturális szakbizottság is pozitívan véleményezte a 

határozattervezetet. 

Kovács Ernő: A Mezőgazdasági szakbizottság is elfogadta a határozattervezetet.    

Sajgó Rita: Kérdezem a Tanácsot, valakinek kérdése, hozzászólása a 

határozattervezettel kapcsolatban van-e? Amennyiben nincs, kérem, szavazzanak, ki 

ért egyet, hogy a határozattervezetet ebben a formában elfogadjuk? A Helyi Tanács 



 4 

14 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül fogadta el a 

határozattervezetet. 

 

3. 76/2023-as számú Határozattervezet a 88/2022-es számú, a csíkszeredai 

Erdészetnek a 3346/LJ/2022-es átiratával közölt famennyiség eladási 

módjának és indulási árának jóváhagyásáról szóló Határozat módosítására 

Kovács Ileana-Éva: A 2022-ben történt széltörés értékesítéséről van szó, ez egyszer 

már liciten volt, meg is vásárolták 290 lejért, de a vásárló cég visszamondta a 

szerződést, ezért az erdészet küldött átiratot, hogy tartsuk-e az árat vagy csökken. 

Kitették még egyszer licitre november 9-én, akkor ennyi árért nem vásárolták meg. 

Az erdészettől lekérdeztük, hogy körülbelül mennyiért adtak el ilyen minőségű fát, 

szomszédos parcellába 200 lej volt az eladási ára, azt is közölték, hogy napról napra 

megy tönkre a fa, mivel nincs kitermelve, ezért ők is ármódosítást javasolnak.   

Sajgó Rita: Szükség van a Gazdasági és Mezőgazdasági szakbizottságok 

véleményezésére.  

Kovács Attila: A Gazdasági szakbizottság pozitívan véleményezte a 

határozattervezetet és 150 lejes induló árra tett javaslatot.  

Kovács Ernő: A Mezőgazdasági szakbizottság is elfogadta az ármódosítást.  

Sajgó Rita: Kérdezem a Tanácsot, valakinek kérdése, hozzászólása a 

határozattervezettel kapcsolatban van-e? Amennyiben nincs, kérem, szavazzanak, ki 

ért egyet, hogy a határozattervezetet ebben a formában elfogadjuk? A Helyi Tanács 

14 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül fogadta el a 

határozattervezetet. 

 

4. 80/2023-as számú Határozattervezet Gyergyóújfalu Község köztulajdonát 

képező erdőalapjából 2024-ben kitermelendő faanyag referenciaárának 

jóváhagyásáról  

Kovács Ileana-Éva: Az országos referenciaár 2020 óta nem módosult, az idén 

módosult, leküldte az erdészet. Ezeknél az áraknál kisebbet nem, nagyobbat lehet 

jóváhagyni. Eddig az volt a szokás, hogy javaslatként mindig az országos 

referenciaárat tettük be jóváhagyásra, aztán utána mindig minden értékaktának 

külön volt meghatározva az ára. Nem lehet azon értékek alá menni a faanyag 

kiindulási árával, amit az Országos Igazgatóság, valamint a Tanács amit jóváhagy.     

Sajgó Rita: Szükség van a Gazdasági és Mezőgazdasági szakbizottságok 

véleményezésére.  

Kovács Attila: A Gazdasági szakbizottság elfogadta a határozattervezetet.  

Kovács Ernő: A Mezőgazdasági szakbizottság is elfogadta a határozattervezetet.  

Sajgó Rita: Kérdezem a Tanácsot, valakinek kérdése, hozzászólása a 



 5 

határozattervezettel kapcsolatban van-e? Amennyiben nincs, kérem, szavazzanak, ki 

ért egyet, hogy a határozattervezetet ebben a formában elfogadjuk? A Helyi Tanács 

14 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül fogadta el a 

határozattervezetet. 

 

5. 77/2023-as számú Határozattervezet Gyergyóújfalu Község 2023-as 

Költségvetése IV. negyedévi végrehajtásának jóváhagyására 

Egyed József: Kötelességünk a Testület elé hozni ezt a Határozattervezetet, ha 

valaminek kérdése van, jelentkezzen, a könyvelővel állunk rendelkezésére. 

Sajgó Rita: Kérdezem a Tanácsot, valakinek kérdése, hozzászólása a 

határozattervezettel kapcsolatban van-e? Amennyiben nincs, kérem, szavazzanak, ki 

ért egyet, hogy a határozattervezetet ebben a formában elfogadjuk? A Helyi Tanács 

14 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül fogadta el a 

határozattervezetet. 

Amennyiben nincs több napirendi pont, az ülést ezennel berekesztem.  

 

 

 

 

 

Ülésvezető elnök                  Jegyző 

            Sajgó Rita                    Kovács Ileana-Éva 


